

Protokoll fört vid styrelsemöte för KogVet

Datum 2025-04-29

Närvarande: Linn Sundin, Agnes Franzén, Linn Norman, Vilma Andersson, Clara Lidquist, Julina Sahlberg, Millie Johansson, Yo Borg.

Ej närvarande: Ida Desvall, Albin Färm.

Plats och tid: A37, 12:15.

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötets ordförande Linn Sundin förklarar mötet öppnat kl. 12:15.

§ 1.1 VAL AV TVÅ JUSTERARE

Till att justera protokollet valdes Agnes Franzén och Vilma Andersson.

§ 1.2 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNINGEN

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.

§ 1.3 GENOMGÅNG AV TIDIGARE MÖTESPROTOKOLL

Informatör ger återkoppling från det senaste mötet.

§ 2 BORDET RUNT

Varje styrelseledamot ger återkoppling på vad denna har gjort sedan senaste mötet och delar med sig hur denne mår just idag.

§ 2.1 ORDFÖRANDE

Har varit på SEKT-möte, fixat det sista med arbetsordningar med Norman, börjat med SU-projektrapporten, delat vår drive med nya styret, gjort klart mitt testamente, bokat in överlämning och haft koll på mailen.

§ 2.2 KASSÖR

Betalat fakturor (hembryggeriet, websupport och baljan). Skrivit om överlämning men inte bokat in än, ska göra detta denna vecka, så förhoppningsvis får vi till det innan vi åker nästa vecka! Bokat in möte med Vilma angående information gällande KVIT. Läget gällande bokföringen är fortsatt oklart men Malin har kontakt med någon via Stuff, fortsätter dock som vanligt.

§ 2.3 INFORMATÖR

Haft överlämning, möte angående hemsidan och laddat upp de flesta arbetsordningar.

§ 2.5 AMO

Sedan sist har jag varit på AMO-råd. Kårerna informerar om att kårallen-bygget skjuts fram till nästa sommar istället för denna. Corson-projektet har småstartat men så småningom kommer allt vara avspärrat förutom "gångbroar" utanför C och Kårallen. Studenter får gärna kontakta AMO angående projektet i framtiden om det finns klagomål. Det finns en chans att sektioner får måla ett märke på C-husets fasad, vi kan kontakta StuFF om vi är intresserade.

§ 2.6 MANA

Haft överlämning, haft möte angående hemsidan, börjat brygga fulvin till SAFT.

§ 2.7 MYSA

Jobbar med SAFT och examenssittningen. Skickat ut om restplatser till domkyrkan och sittningen. Har med hjälp av Joachim tillsatt ett miljöombud i KodVet.

§ 2.8 UB

Har haft möte med nya hemsidan gruppen, sammanställt och publicerat kursutvärderingar. Har även gjort en ny struktur för kommande UB.

§ 2.9 MÅSTERICHEF

Vårsittningen, sista FF möte.

§ 2.10 UTRIKESANSVARIG

Har skrivit klart testamentet.

§ 2.11 ALUMNIANSVARIG

Möte angående hemsidan, börjat höra av mig till alumner om de vill vara med på nya hemsidan (cirka 60 stycken har tillfrågats). Bokat in överlämning.

§ 3 DAGENS PUNKTER

§ 3.1 SEKT-MÖTE

- StuFF gjorde en intressekoll angående att förnya loggor/skyltar som sitter på C-huset. Tanken är att en skylift hyrs in, så tar de ner dem så får vi fixa dem. Oklart när i tid men vi föreslog i samband med målningen av märkesbacken. Har du någon info om vår logga Vilma? Rusta upp plåt loggan?
- FUM-mötet den 3/6 är preliminärt, så eventuellt att Sundin och Gabriel går på DOK-FUM istället för Ida den 17/5. Annars avvaktar vi och ser om mötet den 3/6 blir av.

§ 3.2 SAFT

Behöver ni hjälp?

- alla i styret 25/26 verkar kunna vara med

§ 3.3 SU-PROJEKTET

Ansökningarna har ökat med 88% från förra året, bra jobbat!!

Från mail av Sam:

Jag fick nyligen uppgifter om söksiffror från höstterminens antagning:

- 153 förstahandssökande (kontra 86 förra året) – en ökning på 88%
- 673 sökande totalt (kontra 384 förra året) – en ökning på 75%

[statistik](#)

§ 3.4 TESTAMENTEN

Några har skrivit fel verksamhetsår, det ska vara 24/25 eftersom det är våra testamenten från vårt år:)

§ 3.5 INFO TILL MINIATYRERNA

- Jobba SAFT den 7/5
 - körschema finns i mappen som heter evenemang
- Mastermottagning
- Valborg

- Datum cykelfest
- Har ni några frågor?

§ 3.6 LEDARSKAPSUTBILDNING

Här kommer en intresseanmälan om du som ordförande/general/chef för styrelser, fadderier/mästerier/festerier vill delta på en ledarskapsworkshop som StuFF håller i tillsammans med Psykologisation. Intresseanmälan är inte bindande utan är bara till för att vi ska få en uppskattning hur många som förväntas delta.

När: 8e maj 17:15-19:00

Var: SH63

§ 4 ÖVRIGA FRÅGOR

§ 4.1 KÄRSITTNING

Ovvesittning på lör den 3/5 18:00 på KK

§ 4.2 DATUM - PLANERING FÖR BUDAPEST

(Om vi skulle ha det)

§ 4.3 ANMÄLAN TILL SAFT

Om ni inte redan gjort det.

§ 5 NÄSTA MÖTE

Nästa möte är 2025-05-06 kl 12:15 i A37

§ 6 BORDET RUNT

Varje styrelseledamot dokumenterar vad som ska göras till nästa möte.

§ 6.1 ORDFÖRANDE

Fortsätta på SU-rapporten, ha överlämning, börja skriva på årsrapporten och ha koll på mailen.

§ 6.2 KASSÖR

Boka in möte för överlämning. Ha möte och ge över kvits bokföring från föregående år till Vilma. Fortsätta med min bokföring och fortsätta försöka hitta en lösning för föregående år. Börja med faktureringen för kursutverderingarna HT.

§ 6.3 INFORMATÖR

Ladda upp mötesprotokoll.

§ 6.5 AMO

Inför nästa gång ska jag sätta upp en överlämningstid och lägga in testamentet i drive.

§ 6.6 MANA

Ha SAFT möte och fortsätta med fulvinet, boka möte med mini-MANA och Akavia för överlämningsmöte.

§ 6.7 MYSA

Inköp och planering inför SAFT.

§ 6.8 UB

Möte med saft gänget, boka in överlämningsmöte med Alice.

§ 6.9 MÄSTERICHEF

Inskifte.

§ 6.10 UTRIKESANSVARIG

Boka en tid för överlämning.

§ 6.11 ALUMNIANSVARIG

Hoppas kunna skicka några alumniporträtt till KodVet. Ha överlämning. Ha SAFT-möte.

§ 7 MÖTETS AVSLUTANDE

Mötets ordförande Linn Sundin förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Sekreterare: Linn Norman

Ordförande: Linn Sundin



Justerare: Agnes Franzén

Justerare: Vilma Andersson

